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ROMÂNIA 

JUDEŢUL CONSTANŢA 

MUNICIPIUL CONSTANŢA 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES-VERBAL 

   

În conformitate cu prevederile art. 138, alin. 13 din OUG nr. 57/2019 privind 

Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, se întocmește 

procesul-verbal încheiat astăzi, 28.03.2024, în şedinţa ordinară a Consiliului local al 

municipiului Constanţa convocată prin Dispoziția nr. 1117/22.03.2024 și Dispoziția 

nr. 1119/25.03.2024 a primarului municipiului Constanța. Ședința s-a desfășurat în 

sala „Remus Opreanu” a Consiliului Județean Constanța.  

 La ședință participă: 25 de consilieri din 27 de consilieri în funcție, domnul 

primar și doamna secretar general Fulvia-Antonela Dinescu. Ședința este condusă de 

dna Adriana Arghirescu, aleasă președinte de ședință prin HCL nr. 594/28.12.2023. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Sunt prezenți 25 de consilieri. Ședința este statutară. În conformitate cu Dispoziția 

1117/22.03.2024 modificată cu Dispoziția 1119/25.03.2024 se convoacă Consiliul 

local al municipiului Constanța în ședință ordinară, azi 28.03.2024, ora 15.00 în sala  

„Remus Opreanu”. Avem o înscriere la cuvânt înainte de a începe ședința. Dau 

cuvântul doamnei secretar să îl invite pe domnul cetățean.  

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Avem două înscrieri la cuvânt. Una este online, este un domn Răzvan. Și o solicitare 

a domnului Trandafilidis care este aici în sală. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Vă rugăm să poftiți! Aveți 3 minute la dispoziție. 

Dl Răzvan Radu – cetățean 

Bună ziua domnule Rusu, domnule Cocargeanu, domnule Tincu. Cu toții știți 

problema mea. Am o problemă cu dresajul canin pe domeniul public. Am drepturi să 

pot să lucrez legal și să nu fiu constrâns și cu toate astea, de 9 luni de zile vin prin 

birourile fiecăruia dintre dumneavoastră. Am fost și la domnul Tincu, am vorbit cu 

domnul primar, am vorbit cu domnul viceprimar, am vorbit cu domnul Cocargeanu, 

care m-a invitat de 3-4 ori la dânsul la birou, am vorbit și cu juriștii dânsului, care la 

fel, mi-au dat dreptate. Există lege, din 420 de câini omologați de FCI și Asociația 

Chinologică Română, doar 12 sunt prin Ordonanța de Urgență - câini periculoși, 

restul, se poate lucra cu ei fără nicio problemă pe domeniul public, atâta timp cât nu 

au agresivitate. Nu vreți să înțelegeți. V-am adus dovezi, v-am adus din țară. În 

vestul țării se poate să fie centre făcute de municipalitate conform OUG 55, art. 8. În 

vestul țării oamenii au înțeles. Am făcut un video cu domnul Ovidiu Cupșa. Am vrut 

să fie pentru dresaj canin, a ajuns pentru câinii fără stăpân. Oricum nu contează 

pentru că și acolo există o problemă destul de gravă.  

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Mă scuzați că vă întrerup, care este solicitarea dumneavoastră? 

Dl Răzvan Radu – cetățean 

Solicitarea mea este pe două HCL-uri simple. Una, HCL-ul 77, la art. 7 punctul 4 unde 

spune că nu avem voie să facem dresaj canin decât în locuri special amenajate, eu 
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vorbesc de dresori profesioniști, eu nu vorbesc de toți demenții care umblă cu câinii 

în lesă și se dau dresori. Eu vorbesc de dresori profesioniști, dresori autorizați, să ne 

puteți lăsa să ne desfășurăm activitatea. Mă interesează în mod special de mine, dar 

sunt și alți colegi care vor vrea să facă chestia asta. Eu sunt persoană fizică autorizată 

de Registrul Comerțului, sunt agent economic cu F13 cu cu CUI. Conform HCL 261 al 

Primăriei dumneavoastră spune exact, art. 31 spune „prestări servicii”, fix ce fac eu. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Am înțeles solicitarea. Timpul a expirat. Vă rog, domnule primar, dacă doriți să 

interveniți.  

Dl Vergil Chițac – primar 

Eu vreau să văd dacă am înțeles bine. Dumneavoastră vreți să prestați această 

activitate economică, pentru asta e nevoie să schimbăm două hotărâri de Consiliu 

local. 

Dl Răzvan Radu – cetățean 

Nu este neapărat nevoie de două.  

Dl Vergil Chițac – primar 

Numai puțin. Și vreți să faceți asta în parc.  

Dl Răzvan Radu – cetățean 

De exemplu, în parc. 

Dl Vergil Chițac – primar 

Acolo e domeniu public. Eu pentru asta am chemat aici pe șefa Serviciului de 

autorizare operatori economici, doamna Ligia Petrache. 

Dl Răzvan Radu – cetățean 

Am mai discutat cu dânsa. Am discutat și cu cei de la Servicii publice. 

Dl Vergil Chițac – primar 

Dumneaei, dacă este convinsă că demersurile dumneavoastră sunt legale, poate să 

inițieze, fiind un specialist în cadrul Primăriei, modificarea documentelor despre care 

vorbiți dumneavoastră. Și acum dumneaei o să vă răspundă.   

Dna Ligia Petrache – Șef serviciu, Serviciul autorizare activități economice 

Cât privește hotărârea Consiliului local 77 la care dânsul a făcut trimitere puțin mai 

devreme, competența în acest sens revine Direcției generale Poliția locală care a făcut 

partea de sancțiuni, iar referitor la 261 – Regulamentul de autorizare a activităților 

economice, pe raza municipiului Constanța, da, este permisă activitatea de prestări 

servicii din parcuri, dar fără a se fi avut în vedere, după știința mea atunci când a 

fost modificat acest HCL și această activitate pe care dânsul o solicită. Pe ce 

considerent: s-a avut în vedere activitatea de prestări servicii la acel moment. Aici 

au fost incluse activitățile fotografice, pictură, cele care sunt autorizate pe faleza 

Cazinoului, iar în parcuri activitatea de închirieri biciclete, în niciun caz dresajul canin. 

În altă ordine de idei, activitățile sezoniere pe care noi le autorizăm în fiecare an au 

nevoie și de un acord al OMD-ului. În ceea ce privește cazul dânsului, acordul este 

negativ în acest sens. Deci, modificarea HCL-ului 77 doar Poliția locală o poate iniția. 

Dl Vergil Chițac – primar 

Modificarea HCL-ului 77 o face Poliția locală, dar referitor la activitatea economică..  

Dna Ligia Petrache – Șef serviciu, Serviciul autorizare activități economice 

În parcuri, oportunitatea autorizării activității de prestări servicii revine autorității 

publice locale.  

Dl Vergil Chițac – primar 
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Deci, domnul Radu, înțelegeți că noi în Consiliul local trebuie să votăm oportunitatea 

acestei activități. Prin modificarea HCL-ului respectiv, noi votăm oportunitatea acestei 

activități. Din punctul meu de vedere, eu ca primar, eu nu o găsesc oportună. Din 

perspectiva Consiliului local, și am înțeles că ați discutat, dacă nu ați găsit nici acolo, 

înseamnă că în integralitatea lui, Consiliul local, nu consideră oportună activitatea 

dumneavoastră în parcuri. Ce să facem mai mult de atât? 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Domnul Trandafilidis ați spus că doriți înaintea proiectelor 153 și 154.  

Dl Cristian Trandafilidis – cetățean 

Acum îmi cer scuze. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Aveți 3 minute. 

Dl Cristian Trandafilidis – cetățean 

Deci, eu m-am înscris, să vă atenționez că la punctul 153 și 154 este vorba despre o 

dezmembrare care nu este legală. Am aici un inventar al Primăriei Constanța care 

are o sumă 3300 nu știu cât. 940 și cu 940 fac mai puțin. Ceva se întâmplă și nu mai 

vreau să intru în amănunte. E rușinos, cu atât mai mult că este și intenționat. A fost 

băgată ieri. Deci, unde e graba? 

Dl Vergil Chițac – primar 

Stați puțin că vă răspund eu că lucrurile nu trebuie să rămână așa. Referitor la 

legalitate o am aici pe Carmen Ispas. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

O să refaccem prezența pentru că s-au prezentat încă doi domni și doamne consilieri. 

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Da, este vorba de doamna Popescu Cristiana- prezentă și domnul Constantin Nicolae. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Deci, suntem 27 de consilieri. Putem să trecem la votarea ordinii de zi. Vă rog, cine 

este pentru? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul ordinii de zi.. Și am să vă supun și proiectul ordinii 

suplimentare. Vă rog cine este „pentru”? 

27 de voturi „pentru”. Proiectul ordinii suplimentare a fost aprobat. 

La primul punct avem depunerea juramântului de către domnul consilier local Muctat 

Serdin. Vă rugăm. 

Domnul Muctat Serdin depune jurământul. 

Punctul numărul 2: Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare a 

Consiliului local al municipiului Constanţa din data de 14.02.2024. Vă rog să 

votați. 

27 de voturi „pentru”. 

Dl Costin-Ioan Răsăuțeanu – consilier local 

Mă așteptam domnule primar, ca în ședința de astăzi să vedem pe ordinea de zi 

proiectele pe care grupul PSD le-a depus în urmă cu două săptămâni și anume: 

proiectele care vizează majorarea plafonului pentru programul „RESPECT”, respectiv, 

facilitățile pentru transportul în comun. Nu sunt pe ordinea de zi, dar vă solicităm și 

avem încredere că la ședința următoare aceste proiecte se vor regăsi, pentru ca ele 

să fie votate și puse în aplicare cât mai repede. Vă mulțumesc! 

Dl Vergil Chițac – primar 

Domnul consilier Răsăuțeanu, sunt dator cu un scurt răspuns. Proiectele sunt în 

analiză la serviciile și direcțiile de specialitate care trebuie să emită poziții, să facă 
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rapoarte de specialitate. Trebuie să avem în vedere faptul că pentru anul ăsta, nu 

am bugetat o mărire, alta decât pe cea care am facut-o cu 50%, știți că am crescut 

plafonul la tichetele „RESPECT” de la 50 la 75 de lei și ceea ce spuneți dumneavoastră 

evident că va fi introdus pe ordinea de zi însă va fi însoțit și de o rectificare bugetară.  

Dl Costin-Ioan Răsăuțeanu – consilier local 

Obligaatoriu, domnule primar. Tocmai de aceea noi vom susține această rectificare 

bugetară, în perspectiva acceptării unei noi rectificări care să prindă suma și să știți 

că nu este un impact bugetar foarte mare. Dar cred că este legitim și corect să 

actualizăm cu niște indicatori care au rămas un pic în urmă. 

Dl Vergil Chițac – primar 

E adevărat, dar să știți că am crescut de la 50 la 75 de lei. 

Dl Costin-Ioan Răsăuțeanu – consilier local 

Bineînțeles, și toți am votat și am fost de acord.  

Dl Vergil Chițac – primar 

Deci, cam cu 50%. 

Dl Costin-Ioan Răsăuțeanu – consilier local 

Cred că urcarea plafonului la 2558 de lei, pentru că am venit și am pus efectiv rata 

inflației cu creșterea punctului de pensie. N-am venit cu o propunere exagerată, ci 

am mers pe același principiu pe care l-am promovat de fiecare dată și cred că este 

justificată această mărire care să răspundă nevoilor oamenilor care nu se mai 

încadrează astăzi. Vă mulțumesc! 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Rog liderii de grup să se înscrie la cuvânt, la ce proiecte doriți.  

Poftiți, domnule Cocargeanu! 

Dl Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Domnule primar, acum foarte puțin timp, într-o declarație publică referitoare la 

proiectul USR de suspendare a PUZ-ului Mamaia, ați făcut următoarea afirmație și o 

să citez: „USR vrea să facă gălăgie, proiectul de suspendare a fost pus pe ordinea de 

zi de două, trei ori, nu putem să ducem ședințele de Consiliu local în derizoriu și să 

punem proiectele care au fost respinse. Ca să ce? Să fie respinse din nou și să facă 

ei gălăgie? Sunt aceiași consilieri locali.” Eu aș vrea să vă spun că proiectul de 

suspendare a PUZ Mamaia a fost pus o singură dată pe ordinea de zi, nu de două, 

trei ori, iar dumneavoastră ar trebui să știți mai bine lucrurile acestea și aș vrea să 

vă întreb cine duce de fapt ședințele în derizoriu atâta timp cât astăzi avem proiecte 

pe ordinea de zi care sunt puse a treia sau chiar a patra oară în funcție de interese 

și la fel, aș vrea să vă întreb de ce proiectul care a întrunit toți pașii legali pentru a fi 

pus pe ordinea de zi în continuare nu este pus pe ordinea de zi, iar unul dintre 

proiectele de acum care este pus a patra oară pe ordinea de zi de către 

dumneavoastră, după ce a fost pus în anul 2021, 2022 și o dată în ședința trecută, 

este chiar un proiect care se referă la o zonă din Mamaia care ar fi fost reglementată 

de PUZ-ul pe care noi am fi vrut să-l suspendăm. Așa că vă rog să îmi raspundeți la 

întrebarea asta. 

Dl Vergil Chițac – primar 

Nu știu dacă pot să vă răspund la toate întrebările pe care le puneță dumneavoastră, 

în general. Dar cred că nu se referă la Mamaia, cred că e vorba de o zonă din Satul 

de vacanță.  

Dl Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
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Și mai este una la Hotel Dacia, pus a 4-a oară pe ordinea de zi. Care este chiar pe 

promenada din Mamaia. 

Dl Vergil Chițac – primar 

Bun. Dumneavoastră, înțeleg că prin întrebarea asta nu puneți la îndoială faptul că 

punem pe ordinea de zi și faptul că nu am pus pe ordinea de zi PUZ-ul Mamaia. Ok, 

o să îl punem. Dar cred ca rezultatul va fi același.  

Dl Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Nu, eu vă întrebam de ce spuneați că noi vrem să ducem ședințele în derizoiu prin 

faptul că cerem să fie pus un proiect de mai multe ori pe ordinea de zi, deși el a fost 

pus o singură dată, iar dumneavoastră tot veniți și repetați să puneți aceleași 

proiecte. 

Dl Vergil Chițac – primar 

Domnul Cocargeanu, cred că vă acord beneficiu prea mare când vă spun că duceți în 

derizoriu. Dumneavoastră vreți să exploatați politic orice, domnule, inclusiv ceea ce 

se întâmplă acolo. Ori noi nu trebuie să transformăm ședințele astea ale Consiliului 

local într-un circ. Asta am vrut să spun. Că de fapt, dumneavoastră asta vreți. Căutați 

motive să faceți zgomote din orice. E limpede din punctul meu de vedere și nu mă 

impresionează cu nimic atitudinea dumneavoastră.  

Dl Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Dar de ce un proiect poate fi pus de mai multe ori, de patru ori, iar un alt proiect 

spuneți despre el că nu are niciun sens să mai fie pus că rezultatul va fi același? 

Dl Vergil Chițac – primar 

Domnule Cocargeanu, o să îl punem și proiectul dumneavoastră. Faceți o cerere și o 

să îl punem.  

Dl Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Păi ce cerere să facem? Este depus de aproximativ un an. 

Dl Vergil Chițac – primar 

Reveniți la ea, aduceți-ne aminte că ea există și atunci o să punem pe ordinea de zi. 

Dl Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

A avut loc chiar și o dezbatere publică. 

Dl Vergil Chițac – primar 

În regulă, o să punem pe ordinea de zi PUZ Mamaia. Să vă dăm dumneavoastră 

ocazia în momentul acela să luați cuvântul și să vă expuneți toate neplăcerile. 

Dl Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Nu, să nu mai dăm ocazia să punem pe ordinea de zi proiecte de schimbare a 

destinației din terenuri de sport în construcții de P+5 – P+6. 

Dl Vergil Chițac – primar 

Nu, nu, auziți ați fost în Primărie. Cât ați fost în Primărie și ați fost viceprimar ați 

văzut vreodată că s-a încălcat legea? 

Dl Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Dar nu am spus că s-a încălcat legea.  

Dl Vergil Chițac – primar 

Păi cum? Când schimbăm destinația, încălcăm legea. 

Dl Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Consiliul local, de 3 ori a considerat că nu este oportun ca acea destinație a acelui 

teren să fie schimbată. Consiliul local se exprimă doar pe oportunitate, cum spuneți 

dumneavoastră. De câte ori trebuie să spună că nu este oportun ca să putem să 

trecem peste chestia asta?  



Page 6 of 15 
 

Dl Vergil Chițac – primar 

O să vedem astăzi care este rezultatul votului. Nu e mai bine să lăsăm oamenii să 

voteze? 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Punctul numărul 3 pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului local al municipiului Constanţa din data de 

27.02.2024. 

27 de voturi „pentru”. Proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 4 pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului local al municipiului Constanţa din data de 29.02.2024. 

27 de voturi „pentru”.  

Punctul numărul 5 pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 146/2024 privind 

rectificarea bugetului local pe anul 2024. Avem un amendament aici, la 

rectificarea bugetară.  

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Sunt mai multe amendamente aici. A fost un prim amendament aici înregistrat cu 

numărul 67032/28.03.2024, amendament pe care domnul primar, inițiatorul 

proiectului de hotărâre îl retrage și nu va fi supus votului, pentru că sunt depuse alte 

4 amendamente la acest proiect de hotărâre. Vom da citire fiecărui amendament în 

parte care va fi supus votului și după aceea se votează proiectul de hotărâre în 

integralitate. Amendament înregistrat cu numărul 67499/28.03.2024: în motivație 

se precizează necesitatea achiziției de mijloace fixe - 10 cabine de vot, respectiv un 

set de 4 cabine, iar tot în motivație se precizează eliminarea virărilor de credite 

bugetare de la un capitol la alt capitol al clasificației bugetare conform Legii finanțelor 

publice locale nr. 273/2006, cu modificările și completările ulterioare. Este un 

amendament de modificare al art. VII din proiectul de hotărâre 146/22.03.2024, la 

Cap. 51 „Autorități publice și acțiuni externe” se majorează titlul cheltuielilor cu 

bunuri și servicii cu suma de 400 mii lei și se majorează titlul cheltuieli de capital cu 

suma de 23 mii lei. Textul modificat este următorul: Art. VII La capitolul 51 „Autorități 

publice și acțiuni externe” se majorează titlul cheltuielilor cu bunuri și servicii cu suma 

de 174 mii lei și se majorează titlul cheltuieli de capital cu suma de 56 mii lei. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Pentru acest amendament, cine este „pentru”? Este cineva împotrivă? Se abține 

cineva? 

27 de voturi „pentru”. Amendamentul numărul 1 a fost adoptat. 

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Al doilea amendament este amendamentul înregistrat cu numărul 

67505/28.03.2024. În motivație se precizează eliminarea virărilor de credite 

bugetare de la un capitol la alt capitol al clasificației bugetare conform Legii finanțelor 

publice locale nr. 273/2006, cu modificările și completările ulterioare. Este un 

amendament de modificare al art. VIII din proiectul de hotărâre 146/22.03.2024. 

Textul original: Art. VIII La capitolul 65 "Învățământ" se diminuează titlul cheltuieli 

cu bunuri și servicii cu suma de 283 mii lei, se majorează titlul transferuri interne cu 

suma de 236 mii lei, se majorează titlul asistență socială cu suma de 8.114 mii lei și 

se majorează titlul cheltuieli de capital cu suma de 2.463 mii lei. Textul modificat: 

Art.VIII La capitolul 65 "Învățământ" se diminuează titlul cheltuieli cu bunuri și 

servicii cu suma de 283 mii lei, se majorează titlul transferuri interne cu suma de 236 
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mii lei, se majorează titlul asistență socială cu suma de 8.114 mii lei și se majorează 

titlul cheltuieli de capital cu suma de 463 mii lei. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Pentru amendamentul numărul 2 cine este „pentru”? Este cineva împotrivă? Se abține 

cineva? 

27 de voturi „pentru”. Amendamentul a fost adoptat. 

Amendamentul numărul 3. 

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Amendamentul numărul 3 este înregistrat cu numărul 67507/28.03.2024. Este un 

amendament de abrogare al unui articol din proiectul de hotărâre 146/22.03.2024. 

În motivație se precizează același lucru ca la celelalte amendamente: Eliminarea 

virărilor de credite bugetare de la un capitol la alt capitol al clasificației bugetare, 

conform  Legii finanțelor publice locale nr. 273/2006 cu modificările si completările 

ulterioare. Textul abrograt este textul Art. X, respectiv La capitolul 67 "Cultura, 

recreere si religie" se majorează titlul cheltuieli cu bunuri și servicii cu suma de 100 

mii lei și se diminuează titlul cheltuieli de capital cu suma de 2.000 lei.   

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Pentru amendamentul numărul 3 cine este „pentru”? Cineva împotrivă? Se abține 

cineva? 

Cu 27 de voturi „pentru”, amendamentul a fost adoptat. 

Amendamentul numărul 4. 

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Amendamentul numărul 4 este înregistrat cu numărul 67508/28.03.2024. Este un 

amendament de abrogare. Se referă la abrogarea Art. XIII din proiectul de hotărâre 

146/22.03.2024. Ca motivație: Eliminarea virărilor de credite bugetare de la un 

capitol la alt capitol al clasificației bugetare, conform  Legii finanțelor publice locale 

nr. 273/2006 cu modificările si completările ulterioare. Amendamentul se referă la 

abrogarea Art. XIII, respectiv La capitolul 74 " Protectia mediului"  se diminuează 

titlul cheltuieli cu bunuri și servicii cu suma de 300 mii lei. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Cine este pentru acest amendament? Cineva împotrivă? Se abține cineva? 

Cu 27 de voturi „pentru”, amendamentul a fost adoptat. 

Și acum să votăm proiectul în integralitatea lui. Cine este pentru? Cineva împotrivă? 

Se abține cineva? 

Cu 27 de voturi „pentru”, punctul numărul 5 a fost adoptat. 

Punctul numărul 6: Proiect de hotărâre nr. 116/2024 privind aprobarea 

organigramei și a statului de funcții ale Spitalului Clinic de Boli Infecțioase 

Constanța. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 7: Proiect de hotărâre nr. 117/2024 privind aprobarea 

bugetului de venituri și cheltuieli pentru anul 2024 al societății Termoficare 

Constanța SRL. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 8: Proiect de hotărâre nr. 122/2024 pentru modificarea HCL 

nr. 49/2021 privind aprobarea Contractului de delegare a gestiunii 

serviciului public de alimentare cu energie termică – activitatea de 
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transport, distribuție și furnizare a energiei termice nr. 116750/10.06.2021, 

cu modificările și completările ulterioare. Aici avem o eroare de numerotare. 

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Da, s-a numerotat greșit proiectul de hotărâre. În hotărâre vom renumerota corect. 

Sunt reluate articole, ca număr. Din eroare au fost menționate în mod greșit. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 9: Proiect de hotărâre nr. 119/2024 privind aprobarea 

bugetului de venituri și cheltuieli pentru anul 2024 al societății CT BUS S.A. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 10: Proiect de hotărâre nr. 125/2024 privind aprobarea 

bugetului de venituri și cheltuieli al societății Confort Urban S.R.L. Constanța 

pentru anul 2024. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 11: Proiect de hotărâre nr. 142/2024 pentru modificarea HCL 

nr. 63/2013 privind aprobarea Contractului de delegare a gestiunii 

serviciilor publice de administrare a domeniului public și privat de interes 

local din municipiul Constanța. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 12: Proiect de hotărâre nr. 121/2024 pentru aprobarea 

programului de acțiune comunitară al municipiului Constanța destinat 

prevenirii și combaterii riscului de marginalizare și excluziune socială pentru 

anul 2024. 

Avem un amendament. 

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Da, a fost prezentat acum în ședință un amendament al grupului consilierilor PSD. 

Dacă doriți dumneavoastră să faceți motivația.. Amendamentul este un amendament 

de completare la acest proiect de hotărâre și textul de completare sună astfel: se 

completează punctul 1 Asistență socială, familii aflate în situații de risc, coloana 

Acțiune/activitate/măsuri propuse, cu următorul paragraf: „Acordarea sprijinului 

financiar de 2.000 lei pentru nou-născuți, prin programul BEBE TRUSOU”. Se 

completează punctul 1 Asistență socială, familii aflate în situații de risc, coloana 

Indicatori de rezultat, cu următorul paragraf: „Numărul beneficiarilor de sprijin 

financiar pentru nou-născuți”. Se completează punctul 3 Sănătate, Populația aflată 

în situații de vulnerabilitate socio-economică și medicală, coloana 

Acțiune/activitate/măsuri propuse, cu următorul paragraf: „Acordarea sprijinului 

financiar de 3.000 de lei pentru persoanele diagnosticate cu depresie prin programul 

Stop Depresia. Împreună pentru o comunitate sănătoasă.” Se completează punctul 

3 Sănătate, Populația aflată în situații de vulnerabilitate socio-economică și medicală, 

coloana Indicatori de rezultat, cu următorul paragraf: „Numărul beneficiarilor de 

sprijin financiar pentru tratarea depresiei.” 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Să supunem la vot amendamentul. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
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27 de voturi „pentru”, amendamentul a fost adoptat. 

Si acum să votăm proiectul în integralitatea lui. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 13: Proiect de hotărâre nr. 143/2024 privind aprobarea 

devizului general actualizat în etapa Proiect tehnic pentru obiectivul de 

investiții „Modernizare rețea de transport public prin 

construire/modificare/reabilitare stații de transport în comun la capete de 

linii”. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 14: Proiect de hotărâre nr. 135/2024 privind aproabrea 

devizului general actualizat în etapa Proiect tehnic pentru obiectivul de 

investiții „Amenajare locuri de joacă noi (10 locații)”. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 15: Proiect de hotărâre nr. 140/2024 privind emiterea 

avizului Consiliului local al municipiului Constanța pentru prestarea 

serviciilor funerare de către operatorul Casa Balașa Funeral S.R.L. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 16: Proiect de hotărâre nr. 152/2024 pentru modificarea și 

completarea HCL nr. 302/2017 privind acordarea de facilități la transportul 

public de călători pentru categoriile de persoane beneficiare din municipiul 

Constanța, cu modificările și completările ulterioare. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

La 17 avem din nou o eroare de redactare. 

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Da, la 17, la 18 sunt erori de redactare în ceea ce privește numerotarea articolelor. 

În hotărâre se vor trece articolele corecte. Este dublat un articol. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Deci, punctul numărul 17: Proiect de hotărare nr. 151/2024 pentru 

modificarea și completarea HCL nr. 50/2023 privind aprobarea 

documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţii şi a principalilor 

indicatori tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii „Reabilitarea, 

modernizarea și dotarea Grădiniței cu program prelungit nr.6, Constanța″. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 18: Proiect de hotărâre nr. 149/2024 pentru modificarea și 

completarea  HCL nr. 106/2023 privind aprobarea documentaţiei de avizare 

a lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico – economici 

pentru obiectivul de investiţii «Reabilitarea, modernizarea și dotarea 

Grădiniței cu program prelungit "Azur", Constanța». 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 19: Proiect de hotărâre nr. 150/2024 pentru modificarea și 

completarea HCL nr. 107/2023 privind aprobarea documentaţiei de avizare 
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a lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico – economici 

pentru obiectivul de investiţii «Reabilitarea, modernizarea și dotarea 

Grădiniței cu program prelungit nr. 57, Constanța». 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 20: Proiect de hotărâre nr. 127/2024 pentru modificarea HCL 

nr. 415/2023 privind aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de 

intervenţii şi a principalilor indicatori tehnico–economici pentru obiectivul 

de investiţii «Creșterea eficienței energetice a imobilului Şcoala Gimnazială 

nr. 36 „Comandor Dimitrie Ştiubei” Constanța». 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 21: Proiect de hotărâre nr. 128/2024 pentru modificarea HCL 

nr. 416/2023 privind aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de 

intervenţii şi a principalilor indicatori tehnico–economici pentru obiectivul 

de investiţii „Creșterea eficienței energetice a imobilului Școala Gimnazială 

nr. 6, Constanța″. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 22: Proiect de hotărâre nr. 148/2024 privind darea în 

folosință gratuită pe durata existenței construcției Parohiei „Sfinții Patru 

Martiri de la Niculițel”- Faleză Nord a imobilului teren în suprafață de 343,00 

mp, situat în municipiul Constanța, str. Unirii, între blocurile U1 și U2. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 23: Proiect de hotărâre nr. 130/2024 privind alipirea 

imobilului teren situat în municipiul Constanța, la intersecția dintre str. 

Cumpenei și bd. I. C. Brătianu și a imobilului teren situat în municipiul 

Constanța, str. Cumpenei nr. 61C în vederea înscrierii în cartea funciară. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 24: Proiect de hotărâre nr. 118/2024 privind atestarea 

apartenenței la domeniul privat al municipiului Constanța a unor imobile 

situate în municipiul Constanța. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 25: Proiect de hotărâre nr. 132/2024 privind preluarea în 

domeniul privat al municipiului Constanța a imobilului-anexă parter-spațiu 

comercial, situat în municipiul Constanța, aleea Melodiei nr. 3, în incinta 

Grupului Școlar Economic cu clasele I-XII „Virgil Madgearu”. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

La punctul numărul 26 avem nevoie de buletine de vot: Proiect de hotărâre nr. 

141/2024 privind închirierea prin licitație publică a terenului  situat în 

municipiul Constanța, aleea Cameliei nr. 2, amplasat în curtea Școlii 

Gimnaziale nr. 6 „Nicolae Titulescu”, în suprafață de 946 mp, cu destinația 

– activități instructiv-educative din domeniul sportiv. 

Propuneri? 
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Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Propunerile pentru membrii comisiei sunt: domnul Omocea Cristian - membru, 

doamna Arghirescu Adriana – membru, domnul Constantin Nicolae – membru 

supleant și doamna Andrei Mihaela – membru supleant. 

Rezultatul votului este următorul: domnul Omocea Cristian – 23 de voturi pentru și 

3 voturi împotrivă, doamna Arghirescu Adriana - 19 voturi pentru și 7 voturi 

împotrivă, domnul Constantin Nicolae - 19 voturi pentru și 7 voturi împotrivă și 

doamna Andrei Mihaela - 19 voturi pentru și 7 voturi împotrivă. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Să votăm proiectul în integralitate, vă rog.  

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 27, pentru care din nou avem buletine de vot: Proiect de hotărâre 

nr. 123/2024 privind închirierea prin licitație publică a spațiului Sală de 

clasă în suprafață construită de 54 mp, amplasat în corpul C1 al Școlii 

Gimnaziale nr. 38 „Dimitrie Cantemir”, situat în municipiul Constanța, strada 

Cpt. Dobrilă Eugeniu nr. 12, cu destinația – activități de învățământ. 

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Propunerea pentru membrii comisiei de licitație este următoarea: domnul Omocea 

Cristian – membru titular, doamna Arghirescu Adriana – membru titular, domnul 

Constantin Nicolae – membru supleant și doamna Andrei Mihaela – membru supleant. 

Rezultatul votului este următorul: domnul Omocea Cristian – 19 voturi pentru și 7 

voturi împotrivă, doamna Arghirescu Adriana - 18 voturi pentru și 8 voturi împotrivă, 

domnul Constantin Nicolae - 20 voturi pentru și 6 voturi împotrivă și doamna Andrei 

Mihaela - 23 voturi pentru și 3 voturi împotrivă. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Cine este pentru, proiectul în integralitatea lui? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 28: Proiect de hotărâre nr. 131/2024 privind constituirea 

unui drept de administrare în favoarea Direcției Generale de Asistență 

Socială Constanța asupra imobilului teren în suprafață de 1.415 mp, situat 

în municipiul Constanța, strada Barbu Șt. Delavrancea lot 1, identificat cu 

nr. cadastral 259716, proprietatea privată a municipiului Constanța. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 29: Proiect de hotărâre nr. 145/2024 privind constituirea 

dreptului de superfície cu titlu onerosa supra imobilului teren în suprafață 

de 467 mp, situat în municipiul Constanța, b-dul Tomis nr. 96, Club SNC în 

favoarea societății Șantierul Naval Constanța S.A. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 30: Proiect de hotărâre nr. 144/2024 privind aprobarea 

„Regulamentului de intervenție pentru reabilitarea clădirilor din zonele 

protejate construite ale municipiului Constanța” și a studiilor de 

fundamentare corespunzătoare: studiu istoric, studiu stilistic, studiu 

fotografic. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 
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Punctul numărul 31: Proiect de hotărâre nr. 136/2024 privind aprobarea 

Planului de Acțiune pentru Energie Durabilă și Climă (PAEDC) al municipiului 

Constanța. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 32: Proiect de hotărâre nr. 115/2024 privind aprobarea 

Planului urbanistic de detaliu – construire locuință și dependințe, str. Iosif 

Ivanovici nr. 1A, investitor Budeanu Mihai. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 33: Proiect de hotărâre nr. 124/2024 privind aprobarea 

Planului urbanistic de detaliu pentru modificarea reglementărilor 

urbanistice privind retragerile față de limitele laterale și posterioară de 

proprietate pentru construire imobil S+P+1E – locuință unifamilială, 

împrejmuire teren și organizare de șantier, str. Maior Gheorghe Murea nr. 

12-14, investitor Dăscălescu Elena. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 34, avem buletine de vot: Proiect de hotărâre nr. 114/2024 

pentru modificarea HCL nr. 338/2021 privind aprobarea componenței și a 

regulamentului de organizare și funcționare a comisiei de vânzare prin 

licitație publică a bunurilor imobile proprietate privată a municipiului 

Constanța, cu modificările ulterioare. 

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Propunerea este domnul consilier local Muctat Serdin.  

Rezultatul votului este următorul: 24 voturi pentru, 1 vot împotrivă și 1 vot anulat. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Să votăm proiectul în integralitatea lui. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 35: Proiect de hotărâre nr. 126/2024 privind aprobarea 

oportunității vânzării prin licitație publică a terenului în suprafață de 53 mp 

situat în municipiul Constanța, Stațiunea Mamaia, identificat cu număr 

cadastral 234609, proprietatea privată a municipiului Constanța, aferent 

activului C1-Grup sanitar Albatros, cu respectarea dreptului de preempțiune 

al societății Laurette Due SRL. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 19 voturi „pentru” și 8 voturi „împotrivă”,  proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 36: Proiect de hotărâre nr. 133/2024 privind aprobarea 

oportunității vânzării prin licitație publică a terenului în suprafață de 48 mp 

situat în municipiul Constanța, str. Pandurului nr. 53B, identificat cu număr 

cadastral 259705, proprietatea privată a municipiului Constanța. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 37: Proiect de hotărâre nr. 137/2024 privind aprobarea 

vânzării prin licitație publică, a caietului de sarcini, a fișei de date a 

procedurii, precum și a raportului de evaluare ce stabilește prețul minim de 

pornire a vânzării terenului în suprafață de 692 mp situat în municipiul 
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Constanța, Aleea Universității nr. 48C (Baza Nautică Ceronav), identificat cu 

număr cadastral 259433, proprietatea privată a municipiului Constanța. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 19 voturi „pentru” și 8 voturi „împotrivă”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 38: Proiect de hotărâre nr. 134/2024 privind aprobarea 

oportunității vânzării prin licitație publică a terenului în suprafață de 138 mp 

situat în municipiul Constanța, str. Radu Logofătu nr. 11B, identificat cu 

număr cadastral 258876, proprietatea privată a municipiului Constanța. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 39: Proiect de hotărâre nr. 138/2024 privind aprobarea 

vânzării prin licitație publică, a caietului de sarcini, a fișei de date a 

procedurii, precum și a raportului de evaluare ce stabilește prețul minim de 

pornire a vânzării terenului în suprafață de 87 mp situat în municipiul 

Constanța, str. Flămânda nr. 19D, identificat cu număr cadastral 259259, 

proprietatea privată a municipiului Constanța. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 40: Proiect de hotărâre nr. 139/2024 privind aprobarea 

vânzării prin licitație publică, a caietului de sarcini, a fișei de date a 

procedurii, precum și a raportului de evaluare ce stabilește prețul minim de 

pornire a vânzării terenului în suprafață de 2905 mp situat în municipiul 

Constanța, str.Justiției nr.1-Depozit Nord 2b, identificat cu număr cadastral 

205320, proprietatea privată a municipiului Constanța, cu respectarea 

dreptului de preempțiune al societății Tehno Construct SRL. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 19 voturi „pentru” și 8 „abțineri”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 41: Proiect de hotărâre nr. 613/2023 privind aprobarea 

raportului de evaluare nr. AEC 558/23.11.2023 înregistrat la Primăria 

municipiului Constanța sub nr. 230030/ 27.11.2023, ce stabilește diferența 

de preț rezultată ca urmare a modificării reglementărilor și funcțiunilor 

urbanistice ale terenului situat în stațiunea Mamaia, Sat Vacanță – Luna 

Parc, lot 20, în suprafață totală de 260 mp (128 mp + 132 mp). 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 19 voturi „pentru” și 8 „împotrivă”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 42: Proiect de hotărâre nr. 68/2024 privind aprobarea 

raportului de evaluare nr. A.E.C. 73/12.02.2024, înregistrat la Primăria 

municipiului Constanța sub nr. 31288/ 13.02.2024, ce stabilește diferența 

de preț rezultată ca urmare a modificării reglementărilor și funcțiunilor 

urbanistice ale terenului situat în stațiunea Mamaia, zona Restaurant Dacia, 

în suprafață de 684 mp. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 8 voturi „pentru”, 11 „abținere” și 8 „împotrivă”, proiectul nu a trecut. 

Dl Vergil Chițac – primar 

Îmi dați voie doamna președintă?  

La ăsta vă refereați dumneavoastră că a fost introdus de 4 ori? 

Bun. Nu aveți de ce să mă suspectați că vedeți că nu a trecut. Ăsta e un aspect. Al 

doilea aspect, mi l-au comunicat colegii mei, a fost introdus de 4 ori pentru că sunt 
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doi proprietari diferiți. Prima dată a fost un proprietar M&D, iar proprietarul actual 

este SC CRIDEN HOLDING. Fiecare proprietar la rândul lui are dreptul să ceară să fie 

introdus pe ordinea de zi.  

Punctul numărul 43, avem nevoie de buletine de vot: Proiect de hotărâre nr. 

147/2024 privind constituirea unei comisii pentru renegocierea chiriei 

spațiului folosit de Primăria municipiului Constanța cu destinația de sediu 

administrativ din b-dul Alexandru Lăpușneanu nr. 116C (City Park Mall). 

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Propunerile în comisia de negociere sunt domnul Omocea Cristian și domnul 

Mihăilescu Cristian. 

Rezultatul votului este următorul: domnul Omocea Cristian - 24 voturi pentru, 2 

voturi împotrivă și 1 vot anulat și domnul Mihăilescu Cristian - 18 voturi pentru, 6 

voturi împotrivă și 2 voturi anulate. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Să votăm proiectul în integralitatea lui. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 44, buletine de vot: Proiect de hotărâre nr. 129/2024 privind 

numirea a doi membri provizorii în Consiliul de administrație al societății 

Telegondola-Mamaia S.R.L. 

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Propunerea este următoarea: domnul Barață Bogdan-Dumitru și doamna Drăghici 

Tomescu Gabriela. 

Rezultatul votului este următorul: domnul Barață Bogdan-Dumitru - 20 voturi pentru, 

5 voturi împotrivă și 1 vot anulat, doamna Drăghici Tomescu Gabriela - 20 voturi 

pentru, 3 voturi împotrivă și 1 vot anulat. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Să votăm proiectul în integralitatea lui. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 45: Proiect de hotărâre nr. 113/2024 privind alegerea 

președintelui de ședință. 

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Dacă sunt propuneri..? 

Dl Ionuț Rusu – consilier local 

Doamna Arghirescu Adriana. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Începem proiectul de ordine de zi suplimentară cu punctul 1 care este de fapt o 

informare privind deplasarea domnului consilier local Ateș Casimceali în Belgia 

conform prevederilor art. 225 alin. (4) din OUG nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

Punctul numărul 2: Proiect de hotărâre nr. 153/2024 privind aprobarea 

oportunității vânzării prin licitație publică a terenului în suprafață de 942 mp 

situat în municipiul Constanța, zona Campus Universitar- lot 1, proprietatea 

privată a municipiului Constanța. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
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Cu 19 voturi „pentru” și 8 „împotrivă”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 3: Proiect de hotărâre nr. 154/2024 privind aprobarea 

oportunității vânzării prin licitație publică a terenului în suprafață de 943 mp 

situat în municipiul Constanța, zona Campus Universitar- lot 2, proprietatea 

privată a municipiului Constanța. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 19 voturi „pentru” și 8 „împotrivă”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 4: Proiect de hotărâre nr. 157/2024 pentru modificarea și 

completarea HCL nr. 541/2022 privind aprobarea documentației tehnico-

economice la faza SF şi a principalilor indicatori tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiții „Policlinica Municipală, specializarea cardiologie și 

oncologie, Constanța – spital nou”. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 5: Proiect de hotărâre nr. 156/2024 privind aprobarea 

prețurilor de vânzare a energiei termice produse în centrala CET Palas, cele 

3 centrale termice de cvartal și 45 centrale termice de bloc aparținând 

unității administrativ-teritoriale municipiul Constanța date în administrare 

societății Termocentrale Constanța SRL. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Punctul numărul 6: Proiect de hotărâre nr. 120/2024 pentru modificarea HCL 

nr. 603/2023 privind desemnarea reprezentanților Consiliului local al 

municipiului Constanța în consiliile de administrație și comisiile pentru 

evaluarea și asigurarea calității în unitățile de învățământ preuniversitar din 

municipiul Constanța. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Și din nou buletine de vot- punctul numărul 7: Proiect de hotărâre nr. 155/2024 

pentru modificarea HCL nr. 383/2020 privind constituirea comisiilor 

permanente de specialitate ale Consiliului local al municipiului Constanța, 

cu modificările și completările ulterioare. 

Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Propunerea este domnul consilier Muctat Serdin. 

Rezultatul votului este următorul: domnul Muctat Serdin - 24 voturi pentru, 1 vot 

împotrivă și 1 vot anulat. 

Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință  

Vă rog un ultim vot pentru ziua de astăzi. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 voturi „pentru”, ultimul proiect de pe ordinea de zi suplimentară a fost adoptat. 

Mulțumim pentru participare! O zi bună! 

                                                                 

Președinte ședință,                                                               Secretar general,  

Adriana ARGHIRESCU                                                          Fulvia-Antonela DINESCU 

 

 

 

                                                                                      Întocmit, 

                                                                                consilier Iulia-Cristina NENU 


